



Misan First International Engineering Conference 2025



ABOUT CONFERENCE

Misan First International Engineering Conference 2025 (MFIEC-2025) will be held on 25–26 November 2025 in Al-Amarah, Misan, Iraq. The conference is organized by the College of Engineering at the University of Misan (UOM).

CONFERENCE TOPICS:

The First International Engineering Conference in Misan covers a wide range of themes in Civil, Mechanical, Petroleum, Electrical, and Chemical Engineering. It emphasizes the latest advancements in renewable energy, artificial intelligence, materials engineering, and sustainable environments, along with challenges in transportation, water, and construction. The conference also seeks to enhance cooperation between Iraqi universities and industrial institutions to foster sustainable research and professional partnerships.



Civil Engineering



Electrical Engineering



Petroleum Engineering



Mechanical Engineering



Chemical Engineering

Contact us



Phone: +964 770 5500084



Email:
conference.eng@uomisan.edu.iq



Address: Iraq-Misan

Conference objectives

- Present and discuss the latest research in engineering and technology.
- Enhance cooperation between Iraqi universities and industrial institutions.
- Build sustainable research and professional partnerships.

Conference Key Dates

- **Conference date:** 25–26 November 2025
- **Submission of full papers:** From 25 August to 25 September 2025
- **Receipt of abstracts:** From 25 July to 20 August 2025
- **Version of the camera-ready for publication:** From 25 September to 20 October 2025

Conference publication:

- All accepted papers will be published in a special issue of the Maysan Journal of Engineering Sciences (MJES).
- Outstanding research papers will be nominated for publication in journals indexed within the Scopus database.

Conference Fees

- Travel fees are not included, and participants are responsible for their transportation costs.
- There are no fees for registration or submission of research



Under the Patronage of His Excellency the Minister of Higher Education and Scientific Research,
Dr. Naeem Abdul Yasser Al-Aboudi



and the President of the University of Misan,
Prof. Dr. Adil Mana Dakhil



with the support of the Governor of Misan,
Mr. Habeeb Dhahir Al-Fartousi



and under the supervision of the Dean of the College of Engineering,
Prof. Dr. Abbas Ouda Dawood

The College of Engineering is honored to organize its First International Engineering Conference under the theme:
Engineering Leadership Between Research and Application

SPEAKERS:

- Seyed Nooroldin Hosseini
- Prof. Dr. Abdulmuttalib. I. Said

محاور المؤتمر:

يتناول المؤتمر الدولي الأول للهندسة في ميسان مجموعة واسعة من المحاور في مجالات الهندسة المدنية، الميكانيكية، النفطية، الكهربائية، والكيمياوية يهدف إلى استعراض أحدث التطورات في البحوث الهندسية مثل الطاقة المتجدددة، الذكاء الاصطناعي، هندسة المواد، والبيئة المستدامة، إضافةً إلى قضايا النقل، المياه، والإنشاءات. كما يسعى لتعزيز التعاون بين الجامعات العراقية والمؤسسات الصناعية لبناء شراكات بحثية ومهنية مستدامة

الهندسة المدنية



الهندسة الكهربائية



هندسة النفط



الهندسة الميكانيكية



الهندسة الكيميائية



تواصل معنا :

Phone:+9647705500084



Email:conference.eng@uomisan.edu.iq



Address: Iraq-Misan

حول المؤتمر

سيُعقد مؤتمر ميسان الدولي الهندسي الأول 2025 (MFIEC-2025) في يومي 25-26 تشرين الثاني/نوفمبر 2025 في مدينة العماره، محافظة ميسان، العراق. يُنظم المؤتمر من قبل كلية الهندسة في جامعة ميسان (UOM)

اهداف المؤتمر :

- عرض ومناقشة أحدث البحوث في الهندسة والتكنولوجيا.
- تعزيز التعاون بين الجامعات العراقية والمؤسسات الصناعية.
- بناء شراكات بحثية ومهنية مستدامة

المواقيع المهمة :

- تاريخ المؤتمر: 25-26 تشرين الثاني 2025
- تسليم البحث الكاملة: من 25 آب إلى 25 أيلول 2025
التاريخ المهمة:
استلام الملخصات: من 25 تموز إلى 20 آب 2025
- نسخة البحث النهائية الجاهزة للنشر: من 25 أيلول إلى 20 تشرين الأول 2025

نشر البحوث :

- جميع البحوث المقبولة ستُنشر في عدد خاص من مجلة ميسان للعلوم الهندسية (MJES).

الأبحاث المتميزة سيتم ترشيحها للنشر في مجلات مفهرسة ضمن قاعدة بيانات Scopus

رسوم الاشتراك :

- لا تشمل الرسوم تكاليف السفر، ويتحمل المشاركون نفقات التنقل الخاصة بهم.
- لا توجد رسوم على التسجيل أو تقديم البحوث

برعاية معالي وزير التعليم



العلمي

الدكتور نعيم عبد ياسر العبوسي

و السيد رئيس جامعة ميسان



الاستاذ الدكتور عادل مانع

داخل

و بدعم السيد محافظ ميسان



الاستاذ حبيب ظاهر

الفرطوسى

و بأشراف عميد كلية الهندسة



الاستاذ الدكتور عباس عوده

داود

تقيم كلية الهندسة مؤتمرها الهندسي

الدولي الاول تحت شعار :

(الريادة الهندسية بين البحث و
التطبيق)

مؤتمر ميسان
الهندسي الدولي الاول

M F I E C - 2 0 2 5

المتحدثون :

أ.م. د. سيد نور الدين حسيني



أ.د. عبد المطلب عيسى سعيد

